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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Átléptünk a XXI. századba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A minap – ha jól értettem – a T. Miniszter Urat idézték az egyik rádióban, mikor a harckocsik
kapcsán elhangzott, hogy a Leopard típusú tankok beszerzésével Magyarországra is megérkezett a
XXI.  század  technikája.  Miután  a  sajtóhírek  az  elmúlt  években  a  hazánkat  fenyegető,  egyes
esetekben ostromló, alagútrendszereket kiépítő migránsokról,  a fokozott  terrorveszélyről szóltak,
amelyek kapcsán a kormányzat illetékesei rendre megállapították, hogy mindig és mindenre (is)
készen állunk, de úgy tűnik, mintha némi késésben lennénk.

Mindenesetre a lényeg, hogy a miniszterelnök úr szerint az elmúlt száz év legsikeresebb tíz évét
magunk mögött tudva, 20 esztendővel az ezredforduló után, amelynek utolsó tíz éve az illiberális
politizálás  jegyében  telt  el,  a  honvédség  a  kormany.hu-n  közzétett  videóján  T.  Miniszter  Úr
megfogalmazása szerint „rendkívüli pillanatoknak lehetnek megint tanúi a katonáink, amikor a XXI.
század kihívásait kezelni képes technikai eszközök kerültek az ő birtokukba.” A kormánypárti sajtó
pedig még azt is tudni véli, hogy a Magyar Honvédség modernizációja „barátinak nem nevezhető
országok figyelmét is felkeltette”.

Kérdezem ezért, konkrétan mit ért a T. Miniszter Úr a XXI. század kihívásai alatt, beletartozhat-e a 
meghatározásba a kormányellenes tüntetések biztosításával kapcsolatos feladatok ellátása, 
kölcsönbe érkeztek a bemutatott tankok, vagy ezeket már megvásároltuk, összességében milyen 
költségekről beszélhetünk, a költségeket milyen forrásból fedezzük?

Várom megtisztelő válaszát!


